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Titkári Beszámoló 

Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlésére 

2025.02.18-2025.03.29 

 

 

 

Időrendi bontás: 

• 2025.02.19. Gombás András elnök úr segítségével frissítjük az északi hallgatói iroda, déli 

halap iroda és az északi -1.57 terem kulcsos listáját. 

• 2025.02.19. A frissített listákat továbbítom a portáknak.  

• 2025.02.20. Gál Csabának levélben jelzem a kártyák meghosszabbítását. Igénylem a HÖK 

4 színtű hozzáférést több Tisztségviselő kártyájához. 

• 2025.02.20. Levelet írok a Titkárságnak a következő küldöttgyűlésnek szolgáló Kari 

Tanácsterem lefoglalásáról. 

• 2025.02.20. EHÖK delegálások továbbítása megfelelő tisztségviselőknek. 

• 2025.02.25. Egyeztetésen voltam Gombás András elnök úrral és Novák Zsófia 

elnökhelyettessel, a jelenlegi helyzetemről.  

• 2025.02.25. Felmérem a terepet a -1.52-es teremben.  

• 2025.02.26. -1.52 első takarítása. Asztalok és székek átrendezése elsőkörös tárgyak 

rendszerezése. 

• 2025.02.26. TEAMS hozzáférések frissítése. 

• 2025.03.25 Északi épület beléptetési kártyák átvétele. 

• 2025.03.27 Az Északi hallgatói irodának szánt irodafelszerelés csomagot átveszem. 

• 2025.03.29. Választási bizottság ülések korrigálása/iktatása. 



Szöveges kifejtés: 

Reflektálás az előző Küldöttgyűlésre 

Az utolsó küldöttgyűlésen nem tudtam részt venni, emiatt nem tudtam helyben reflektálni az ott 

elhangzott véleményekre, emiatt itt szeretnék véleményt formálni, nem elsőkörön a mostani 

küldöttgyűlésen. 

Megértem és egyetértek a küldöttgyűlésen elhangzott sok érvvel és állásponttal, viszont azzal nem 

tudok egyetérteni, hogy miért lett az előző beszámolóm elfogadva azok alapján. Ennek fényében 

arra döntésre jutottam, hogy az előző küldöttgyűlés által elfogadott beszámolómra nem 

vettem fel az ösztöndíjat, és nem is fogom tervezni.  

A küldöttgyűlés után elkezdtem felvenni a kapcsolatot tisztségviselőkkel, hogy megbeszéljem velük 

a kialakult helyzetet, megbeszéljem velük a problémákat.   

Jegyzőkönyvek 

Az utóbbi időszakban rengeteg hiányosságom került feltöltésre a weboldalra, és lett kiküldve 

emailre. Ez nem lehetett volna lehetséges Gombás András segítsége nélkül. Innen is köszönöm a 

segítségét. 

Az utolsó három küldöttgyűlés emlékeztetője felkerült a honlapra és email formájában is közzé lett 

téve. A választmányok emlékeztetői is jelenleg mind kiküldésre kerültek a megfelelő felületeken. A 

beszámoló írásakor még nem tudtam befejezni a Tanulmányi-Tudományos ülés emlékeztetőjét és 

a Dokumentációs bizottság emlékeztetőjét. 

Köszönöm mindenkinek, aki emlékeztető írást vállalt, vagy bármilyen formában segítette annak 

elkészítését! 

Delegálások 

Megkeresett Gombás András elnök úr, hogy ismertessem számára a Matematika Intézetnek szánt 

delegálásokat az utóbbi időszakból. A delegálásról szóló emaileket felmutattam neki és a helyszínen 

lévő Szirtes Gábor János matematika szakterületi koordinátornak. Elismerték, hogy a 

delegálásokat időben és megfelelő módon közöltem. 

A matematika intézet “informatikusa” felháborodva panaszkodott a matematikai szakterület 

koordinátorának, hogy a HÖK által végzett delegálások “átláthatatlanok számára”. Kifejezte az 

illető, hogy kereste a Hallgatói Önkormányzatot a közelmúltban és nem történt rá reflektálás. Se 

felém sem az elnök úr, sem a koordinátor felé nem érkezett email. És kérésre nem volt hajlandó 

elárulni kinek írt pontosan emailt. Az esetet megbeszélte a koordinátor az illetővel.  

Jásdi Mihály Sándor felkeresett, hogy a Biológia intézeti tanács üléséről nem kapott értesítést és 

emiatt nem tudott rajta részt venni. Kifejeztem felé, hogy emailben jeleztem az intézetnek a 

delegálásáról, de nem érkezett visszajelzés onnan. Mostanra sikerült elérhetőséget szereznem tőle 

az intézethez, akit tudok értesíteni a jövőben delegálásról már. Köszönöm a segítségét! 

Iroda helyzete 

A –1.52-es terem kulcsos lista módosítása után lehetőségem nyílt a terembe belépni. A termet 

elkezdtem átrendezni, szortírozni és kitakarítani. Az első alkalom során segítségemül jelen volt még; 



Prieger Nimród, Pataki Ádám, Kertész Dániel, Halász Rajmund és Billinger Kata 

szaktársam. Köszönöm nekik az átrendezésben való segítséget! 

Az utóbbi időkben az egyetem egy hallgatója használta a termet, saját eszközének tárolására.  

Célomnak kitűztem, hogy a termet rendbe rakom, hogy lehessen más célokra is használni a termet. 

Ezügyben egyeztettem Gombás Andrással és Novák Zsófiával. Ezenkívül a termet használó 

hallgatóval is felvettem a kapcsolatot, hogy a neki szükséges eszköz maradhat ott, biztonságba 

elhelyezzük a teremben, hogy csakis ő férjen hozzá.  

Sikerült elérnem az említett hallgatót, így a közeljövőben szeretném a terem berendezésén, 

átrendezésén dolgozni továbbra is.  

Déli hallgatói iroda takarításán részt vettem. Északi hallgatói irodában mostanában elkezdtem, 

átnézni különböző papír csomagokat, átnézve, hogy mire van szükség és mire nincsen. Ezen kívül 

2025.03.27.-én átvettem egy irodai eszköz rendelést és becipeltem azt. A csomag tartalma az ELTE 

TTK HÖK, ELTE IK HÖK, ELTE TÁTK HÖK számára érkezett. Másfél évvel ezelőtt rendelték 

közösen a TTK nevében és aznap érkezett meg. Novák Zsófia segítségével aznap szétosztottuk 

az eszközöket és felszereléseket a két önkormányzat között, a mi részünket meg elraktuk a 

megfelelő helyekre. Innen is köszönöm még egyszer a segítségét! 

Kártyák helyzete 

Március közepén lecserélték a déli épületben is a kártya rendszert. Jelenleg emiatt nincsenek 

működő kártyáink a déli épületben, ami miatt nehezen elérhető jelenlegi a parkolónál található 

raktárunk. A kártyákkal kapcsolatban kerestem Gál Csabát, és ha minden jól alakul remélem 

megtudom vele oldani, hogy újra egy kártya elég legyen majd az északi és déli épületekhez. 

Utánpótlás képzés 

Mandátumom lejárata után nem tervezem folytatni titkári munkámat. Emiatt felvettem a 

kapcsolatot Troják Arnold Szebasztián elnök jelölttel a titkári feladatkörök és pozíció miatt. Erről 

megbeszéltük, hogy egyeztetünk még. A beszámoló írásakor még nem valósult meg az egyeztetés 

további része. 

Egyéb 

Fogadóóráimat egy kivétellel megtartottam élőben. Feladatkörömben lévő teendőket, legjobb 

tudásom szerint igyekeztem teljesíteni. Hozzám érkezett emailekre választ adtam. 

Köszönöm, hogy idáig elolvastad a beszámolómat! Bármi kérdés vélemény esetén nyugodtan 

írjatok emailt, hívjatok fel telefonon, vagy gyertek el a fogadóórámra! 

 

 

Kelt: Városföld, 2025.03.29.                Kiss Bence László 

        Titkár 

       ELTE TTK Hallgatói Önkormányzat  

        titkar@ttkhok.elte.hu 
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